
1 
 

projekt 
Protokół Nr IX/2025 

z Sesji Rady Gminy Malechowo 
odbytej w dniu 13 stycznia 2025 r. 

w siedzibie Urzędu Gminy  Malechowo 
 

 
Początek  sesji: 
- godz. 755 

 
Zakończenie sesji: 
- godz. 815 

 

IX Sesja Rady Gminy odbywała się według następującego porządku: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Wnioski w sprawie zmian w porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części obrębu Malechowo, gmina Malechowo. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie wytypowania przedstawicieli Rady Gminy Malechowo do 

prac w komisji ds. opiniowania wniosków o przyznanie nagród kulturalnych. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych dla 

radnych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw gminy 

Malechowo. 
9. Zakończenie sesji. 

 
Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
W IX Sesji Rady Gminy zwołanej przez Przewodniczącego Rady Gminy zgodnie ze Statutem 
Gminy Malechowo załącznik nr 1 oraz ustawą o samorządzie gminnym,  udział wzięło 13 
Radnych:Angelika Rokita, Anetta Wiącek, Beata Hetmańska, Mateusz Wiącek, Wiesław 
Rosiński, Grzegorz Kiniorski, Monika Chruszcz, Magdalena Jadczak, Mateusz Sydoruk, Paweł 
Figura, Izabela Konfederak- Fąfara, Bogumiła Urbaniak, Małgorzata Zosiuk, nieobecni: Piotr 
Nakielski i Sebastian Orzechowski. Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli: Wójt Gminy Malechowo Krzysztof Jarotek, Skarbnik Gminy 

Sylwia Piechota, zw. Kierownika GOPS Beata Kaźmierczak kierownicy: Maciej 

Stanisławski, Agnieszka Czarnuch, Barbara Katka-Wójcicka, Adam Kallaur,  Radca Prawny 

Piotr Sikorski oraz dyrektorzy jednostek budżetowych : Eliza Wróblewska- Hencel, 

Mirosława Turczyn, Barbara Chylewska oraz Iwona Nowak- Gancarz. Lista obecności 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Malechowo przywitała wszystkich, po czym otworzył IX Sesję 
Rady Gminy Malechowo XI Kadencji. Następnie, przewodnicząca na podstawie listy 
obecności Radnych, stwierdziła quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
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Zawiadomienie o zwołaniu wspólnego posiedzenia komisji wraz z projektami planu pracy 
Radnych zostało dostarczone Radnym w terminie zgodnym z § 60 pkt 4 Statutu Gminy 
Malechowo.  
Dowód zwołania sesji stanowi załącznik nr 4,5,  do niniejszego protokołu. 
 
 
Ad. 2 Wnioski  w sprawie zmian w porządku obrad 
 
Wniosków w sprawie zmian w porządku obrad nie wniesiono. 
 
Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna Angielika Rokita odczytała 

uzasadnienie do projekt uchwały dotyczący rozpatrzenia wniosku Państwa K. 

 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr 

IX/72/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 
 
Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radna Angielika Rokita odczytała treść 

skargi, następnie została poproszona o przez Panią Przewodniczącą o przeczytanie 

uzasadnienia.  

Radna Angielika Rokita zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały aby słowo „załącznik” w 

§ 2 zastąpić słowem „uzasadnienie”, tym samym §2 otrzymuje brzmienie „ §2. Uzasadnienie 

dla sposobu rozpatrzenia skargi stanowi uzasadnienie do uchwały.” 

 

 Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddał pod głosowanie projekt uchwały wraz z 

autopoprawka wniesioną przez Radna Angielikę Rokitę. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Malechowo została 

podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr IX/73/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 7  do 

protokołu. 
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Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w części obrębu Malechowo, gmina Malechowo. 
 

 

Przewodnicząca Rady Magdalena Jadczak poprosiła o omówienie uchwały.  

Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Pan Adam Kallaur poinformował, 

że projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w części obrębu Malechowo działka 115/2 o powierzchni 

1,24 ha. Planowane przeznaczenie tego terenu to funkcja mieszkaniowo – usługowa. 

Pan Radny Wiesław Rosiński poprosił o dodatkowe informacje dotyczące ww. uchwały a 

mianowicie pod co będzie przeznaczona działka? 

Pan Kierownik Adam Kallaur poinformował iż właściciele tej działki złożyli prośbę o zmianę 

miejscowego planu zagospodarowania. W planach jest wybudowanie supermarketu przez 

polska sieć supermarketów. 

 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w części obrębu Malechowo, gmina Malechowo została podjęta 
jednogłośnie, nadano jej Nr IX/74/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 
 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały w sprawie wytypowania przedstawicieli Rady Gminy Malechowo do 
prac w komisji ds. opiniowania wniosków o przyznanie nagród kulturalnych – zgłoszenie 
członków.  
 
Pan Radny Mateusz Sydoruk zaproponował dwóch członków Pana Radnego Wiesława 
Rosińskiego ponieważ jest przewodniczącym Komisji Oświaty, oraz Pana Radnego Pawła 
Figurę. 
Przewodnicząca Zapytała każdego z kandydatów czy wyrażają zgodę na członkostwo w ww. 
komisji. Obaj kandydaci wyrazili zgodę. 
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego 

Wiesława Rosińskiego. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  
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Kandydatura Radnego Wiesława Rosińskiego została przyjęta jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego 

Pawła Figurę. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

Kandydatura Radnego Pawła Figury została przyjęta jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  podaała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 

 

Uchwała w sprawie wytypowania przedstawicieli Rady Gminy Malechowo do prac w 

komisji ds. opiniowania wniosków o przyznanie nagród kulturalnych została podjęta 

jednogłośnie, nadano jej Nr IX/75/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 9  do protokołu. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały w sprawie diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych dla 
radnych. 
 

Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

 
Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 8 

Głosy przeciwne: 4 

Głosy wstrzymujące się: 1  

 

Uchwała w sprawie diet oraz zasad zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych, 
została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr IX/76/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 10  
do protokołu. 
 
 

Ad.8 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw gminy 
Malechowo. 
 
Przewodnicząca  Magdalena Jadczak  poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Udział w głosowaniu wzięło: 13 radnych. 

Za głosowało: 13 

Głosy przeciwne: 0 

Głosy wstrzymujące się: 0  

 
Uchwała w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw gminy Malechowo, 
została podjęta jednogłośnie, nadano jej Nr IX/77/2025. Uchwała stanowi załącznik nr 11  
do protokołu. 
 
Pan Radny Mateusz Sydoruk zapytał Pana Wójta Krzysztofa Jarotka jak będzie wyglądała 
orkiestra, ponieważ ma informacje od rodziców dzieci, iż jakieś zajęcia się już nie odbyły, a to 
co jest na Internet dodane nie daje jasnej odpowiedzi.  
 
Pan Wójt Krzysztof Jarotek zwrócił uwagę, że w dzisiejszym porządku obrad nie widnieje 
punkt jak „wolne wnioski”, poinformował mimo to, iż do 30 stycznia trwa nabór dzieci i 
młodzieży, a następnie będzie zorganizowane spotkanie z instruktorami, a wszystkie 
informacje będą podawane na bieżąco.  
 
Pan Radny Wiesław Rosiński poinformował, iż wie o braku punktu „wolnych wniosków”, lecz 
do końca roku Radni mieli uzyskać informację. Pan Radny zadał pytanie „Czy są wytypowani 
już instruktorzy? Wiemy już coś na ten temat?” 
 
Pan Wójt Krzysztof Jarotek poinformował, że tak jak mówił wcześniej instruktorzy są 
wytypowani i odbędzie się  spotkanie z nimi, żaden punkt nie będzie zamknięty, będzie 
pianino, gitara, saksofon i trąbka. 
 
Pan Radny Wiesław Rosiński  dopytał czy jak będą instruktorzy będzie nauka gry dla dzieci, 
młodzieży, starszych ale czy będzie Orkiestra? Bo nauka to jedno a Orkiestra czy będzie 
działała w formie takiej, że będzie występowała na lokalnych imprezach?  
 
Pan Wójt Krzysztof Jarotek poinformował, że Orkiestra będzie dalej funkcjonowała w Gminie 
Malechowo.   
 
Pani Radna Monika Chruszcz zapytała o deklaracje, które rodzice składali we wrześniu, czy 
nastąpiły jakieś zmiany od 1 stycznia, że rodzice znów musza składać deklaracje?  
 
Radna Aneta Wiącek opuściła salę.  
 
Pan Wójt Krzysztof Jarotek odpowiedział, że do dziś nie mamy informacji ile dzieci się zgłosiło 
na pianino czy trąbkę. Posiadamy tylko ogólne informacje o ilości chętnych tj. 40 osobach 
bez podziału na funkcje. 
 
Pani Radna Monika Chruszcz poinformowała, że wydaje jej się, że w ww. deklaracjach było 
napisane, kto na jaki instrument jest chętny i że Odpowiedź Pana Wójta nie jest taka jakiej by 
Radni oczekiwali. 
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Pan Wójt Krzysztof Jarotek poinformował, iż nie posiada takich deklaracji dlatego jest 
ogłoszony nowy nabór. 
 
Pani Radna Monika Chruszcz zapytała czy deklaracje we wrześniu były składane czy nie? 
 
Pan Wójt Krzysztof Jarotek poinformował, że nie ma informacji jakie deklaracje wpłynęły. 
 
Pani Radna Monika Chruszcz zapytała dlaczego nie posiada  Pan Wójt takich deklaracji skoro 
były składane we wrześniu, gdzie się one podziały? 
 
Pan Wójt Krzysztof Jarotek poinformował, że to pytanie powinno być skierowane do Pani 
Dyrektor Biblioteki. 
 
Pani Radna Monika Chruszcz zwróciła uwagę, że Biblioteka podlega pod Urząd Gminy a 
Wójtem Gminy Malechowo jest Pan i powinien być Pan Wójt przygotowany na różne 
pytania, dodając, że ubolewa nad tym że Pan Wójt nie wie. 
 
Pan Radny Wiesław Rosiński złożył zapytanie skierowane do Radcy Prawnego, który był 
nieobecny na IX sesji na ręce Pani Przewodniczącej. 
 

Ad. 14 Zamkniecie Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Magdalena Jadczak podziękowała wszystkim za uczestnictwo, 
złożyła życzenia świąteczne i noworoczne dla wszystkich obecnych następnie zakończyła 
obrady VIII sesji Rady Gminy Malechowo. 
 
 
     

Przewodnicząca Rady Gminy 
 

                                                                                                                         
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Małgorzata Jabłońska 
Ilość ponumerowanych stron: 6 
Ilość załączników: 11 


